
 
 
Referat fra FAU-møte 5.12.18 kl 19.00-20.30 
Til stede: Øystein Fandrem (9.kl), Stine Aune (10 kl), Oddrun Skjølberg, rektor), Bodil 
Melbye (8 kl), Anne Ragnhild Ravnåsen (6. kl/8. kl) og Rita Karoline Olsen (3. kl), Gunhild 
Flaamo (5 kl. og referat) og representanter fra 10 klasse – Vegard, Krister og Tirill. 
 
 
 
Sak 1: Gjennomgang av kåringene fra 10.trinn  
Nomineringene ble gjennomgått så langt som de foreligger. Oddrun og Øystein tar siste 
avklaringer med komiteen før juleballet. 
 
Sak 2: Kleskorger oppe på skap i garderobene 
FAU støtter forslaget og anbefaler at det prøves ut på småtrinnet i første omgang.  
 
Sak 3: Stillerom på SFO 
Ønsket kommer fra 3.klasse om et mindre rom for å gjøre lekser, lese og være litt for seg selv. 
Oddrun tar kontakt med SFO for å avklare om det er muligheter å benytte et kontor som står 
tomt. 
 
Sak 4: Kjøp av ekstra tid til SFO 
Oddrun melder ønsket inn til leder for SFO. Bør bringes videre og diskuteres i felles nemnd 
for nye Orkland kommune. 
 
Sak 5: Eventuelt: 
 Ønske om gapahuk på baksiden av skolen og bord og benker med tak på 

ungdomsskolen. Foreslås løst på dugnad.  
 
 Kommet opp ønske om ballbinge på mellomtrinnet. Det er mulig å søke midler på 

skolelyst-fondet som Tine lyser ut. Oddrun gjør et forsøk på å få inn en søknad før 
fristen som var 10.12.2018 

 
 
 Oppklaring etter forrige FAU-møte om LOS-prosjekt i PP-tjenesten i Orkdal.  

 
Prosjekt for å støtte ungdommer for å få gjennomført videregående skole. Det ble 
gjennomført en spørreundersøkelse blant fjorårets 10-klassinger. 
Funn:10.klassingene scora lavt på indre motivasjon  
 
Lærerne skal se på tiltak i løpet av januar – hvordan kan foreldre bidra og motivere? 
Dette blir presentert for foreldrene utover våren.  
 
 
 

 
 
 


